
VOLKSBANK WIEN AG T2 Notes AT000B121967 – Statement/Nachricht 
 
 
Volksbank Wien AG (the Issuer) has decided not to exercise the right to early redeem its 
€400m 2.75% Tier 2 bond callable on the 6th of October 2022 (ISIN: AT000B121967) (the 
"Bond"). 
 
The decision has been taken after evaluating various factors: market conditions, economic 
costs, and the Bond recognition as Tier 2 capital as well as MREL. 
 
The decision does not change the overall approach towards fixed income stakeholders. 
 
The Bond will reset to a new fixed coupon being the equivalent of 5-year Euro Mid Swaps 
plus 255 basis points from the 6th of October 2022 (as per the terms and conditions of the 
Bond), until the final maturity date on 6th of October 2027. 
 
Please contact the investor relations team if you have any questions. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Volksbank Wien AG (die Emittentin) hat beschlossen, das Recht zur vorzeitigen 
Rückzahlung ihrer am 6. Oktober 2022 kündbaren 2,75% Tier 2 Anleihe (ISIN: 
AT000B121967) (die "Anleihe") in Höhe von €400 Mio. nicht auszuüben. 
 
Die Entscheidung wurde nach Abwägung verschiedener Faktoren getroffen: 
Marktbedingungen, wirtschaftliche Kosten und die Anerkennung der Anleihe als Tier 2-
Kapital sowie MREL. 
 
Die Entscheidung ändert nichts an der allgemeinen Vorgehensweise gegenüber Fixed 
Income Stakeholdern. 
 
Die Verzinsung der Anleihe wird ab dem 6. Oktober 2022 (gemäß den Anleihebedingungen) 
bis zur Endfälligkeit am 6. Oktober 2027 auf einen neuen fixen Kupon umgestellt, der dem 
Gegenwert von 5-Jahres-Euro-Mid-Swaps zuzüglich 255 Basispunkten entspricht. 
 
Bei Fragen wenden Sie sich bitte an das Investor Relations Team. 
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